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SEBASTIAN FRYCZ (AK-Cieszyński) :  To był dla nas bardzo udany rajd. Przystąpiliśmy do niego bardzo
skoncentrowani, ponieważ Barbórka jest specyficznym rajdem i popełnienie choćby jednego małego błędu może
przekreślić szansę na uzyskanie dobrego rezultatu. Od samego początku postanowiliśmy narzucić bardzo wysokie
tempo i utrzymać je przez cały rajd, co nam się udało zrealizować w stu procentach. Szczególnie jestem zadowolony
z przejazdu Karowej, gdzie jadąc N-ką zajęliśmy trzecią pozycję, a do Krzyśka Hołowczyca, który zwyciężył, jadąc
autem klasy WRC, straciliśmy zaledwie dwie dziesiąte sekundy. Przez cały rajd toczyliśmy bardzo wyrównaną walkę
z Tomkiem Kucharem, któremu chciałbym z tego miejsca podziękować za wspaniałą, sportową rywalizację.
Aktualnie przygotowujemy się do kolejnego sezonu i mam nadzieję, że wkrótce wszytko się dla nas wyjaśni i
będziemy mogli zdradzić nasze plany na przyszły rok. Dziękuję wszystkim kibicom za gorący doping.
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